

On 22 May 2023, the Where the World is heading? conference was held in Polish Academy of Sciences – Scientific Center in Paris. Leading scientists and oceanography specialists came together to present their knowledge on sustainable development of oceans. The joint meeting resulted in the development of five key recommendations of practices and policies research and policy-oriented institutions may adopt to improve the quality and effectiveness of their communications, in the context of the UN Decade of Ocean Science for Sustainable Development 2021-2030.

One of the highlights of the event was speech delivered by Mariusz Lewicki, the Permanent Representative of the Republic of Poland to UNESCO. We hope the event will make waves and inspire attendees to build a brighter and greener future!

See Agenda from this meeting: [Agenda.pdf](#)

See Recommendation for Ocean Communicators: [Paris\\_recommendations.pdf](#)

Le 22 mai 2023, la conférence Where the World is heading ? s'est tenue à l'Académie Polonaise des Sciences – Centre Scientifique à Paris. Les éminents scientifiques et spécialistes de l'océanographie se sont réunis pour présenter leurs connaissances sur le développement durable des océans. La réunion conjointe a abouti à l'élaboration de cinq recommandations clés sur les pratiques et les politiques que les institutions de recherche et d'orientation politique peuvent adopter pour améliorer la qualité et l'efficacité de leurs communications, dans le contexte de la Décennie des Nations Unies pour les sciences océaniques au service du développement durable (2021-2030).

L'un des points forts de l'événement a été le discours prononcé par Mariusz Lewicki, le représentant permanent de la République de Pologne auprès de l'UNESCO. Nous espérons que cet événement fera des vagues et inspirera les participants à construire un avenir plus brillant et plus vert !

[gal]6[/gal]

[authority]5[/authority]

<b>Odpowiedzialny za treść:</b>	Paulina
<b>Wytworzył:</b>	IO PAN
<b>Data wytworzenia:</b>	30.05.2023
<b>Opublikował w BIP:</b>	Paulina Pakszys
<b>Data opublikowania:</b>	01.06.2023 15:04

<b>Ostatnio zaktualizował:</b>	Paulina Pakszys
<b>Data ostatniej aktualizacji:</b>	01.06.2023 15:05
<b>Liczba wyświetleń:</b>	1909